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Odgovor na poslansko vprašanje Zvonka Černača v zvezi z dopolnilnim zdravstvenim 

zavarovanjem

Poslanec Državnega zbora Republike Slovenije Zvonko Černač je na Vlado Republike Slovenije (v 

nadaljnjem besedilu: Vlada RS) naslovil pisna poslanska vprašanje v zvezi z dopolnilnim zdravstvenim 

zavarovanjem. Vlada RS v nadaljevanju odgovarja:

»Kam bo šel denar, ki se bo natekel iz dveh podražitev prostovoljnega zdravstvenega zavarovanja 

(PZZ)?«

V letošnjem letu se je izvedla podražitev dopolnilnega zdravstvenega zavarovanja (v nadaljnjem 
besedilu: DZZ), ki krije razliko do polne vrednosti zdravstvenih storitev iz obveznega zdravstvenega 
zavarovanja in po svoji vsebini spada v skupino prostovoljnih zdravstvenih zavarovanj. Med 
prostovoljna zdravstvena zavarovanja spadajo namreč še nadomestna, dodatna in vzporedna 
zdravstvena zavarovanja.

Zdravstvene zavarovalnice so podražile premijo DZZ z obrazložitvijo, da trenutna premija več ne 
zadostuje za kritje stroškov zdravstvenih storitev. Po našem mnenju se bo torej dodaten denar 
namenil za kritje navedenih stroškov, čeprav je Ministrstvo za zdravje ob napovedi dviga premije 
pozvalo zavarovalnice, naj pred dvigom preverijo možnosti znižanja obratovalnih stroškov (stroškov 
pridobivanja zavarovanj, administrativnih stroškov in podobno). 

Naj pojasnimo, da Vlada RS nima nobene zakonske podlage za vplivanje na politiko premije 
zavarovalnic z DZZ.

»Zakaj se PZZ draži, če je pa zdravstvena blagajna polna, kot še nikoli?«

S Splošnim dogovorom za 2019 so se cene zdravstvenih storitev povišale za 5 %, enak dvig je bil 
izveden tudi v letu 2018. poleg tega so bile izvedene določene širitve zdravstvenih programov za 
namen skrajševanja čakalnih dob. Naveden dvig cen je bil izveden zaradi dviga plač v javnem 
sektorju, napredovanj, aneksov h kolektivnim pogodbam ter dogovora Vlade RS s sindikati. Vse to je
vplivalo na višje izdatke Zavoda za zdravstveno zavarovanje Slovenije, ker so to omogočila finančna 
sredstva, posledično se s tem povišajo tudi ravni doplačil, ki jih krije DZZ.

»Ali bodo uporabniki storitev zaradi dražjega PZZ deležni boljših storitev in katerih?«

Kot navedeno, se dvigi nanašajo predvsem na višanje stroškov dela v ceni zdravstvenih storitev in 
odprave varčevalnih ukrepov iz časov gospodarske krize, ko so se izvajali strogi varčevalni ukrepi in 
so bile cene zdravstvenih storitev precej znižane. Uveljavitev boljših storitev se izvaja z uveljavitvijo 
novih tehnologij in metod zdravljenja.
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»Kdaj bo vlada v zakonodajno proceduro vložila zakon glede ukinitve prostovoljnega zdravstvenega 
zavarovanja in kakšne bodo posledice na višino premije obveznega zdravstvenega zavarovanja?«

Skladno s časovnico bo Vlada RS v zakonodajno proceduro novelo Zakona o zdravstvenem varstvu in 
zdravstvenem zavarovanju vložila zgodaj poleti 2020.


